
Wszyscy mówią, że do osiemnastki się dodaje sobie lat. Ale, po co? Czemu tak szybko chcemy 
dorosnąć? Co nam to da? Stracone dzieciństwo i młodość, czy na pewno to się opłaca? 
Doceńmy dar jakim jest nasz wiek. Bycie młodym, jest o wiele piękniejsze od pędu dorosłych 
ich zajęć i obowiązków. Bądźmy młodzi tak długo jak potrzeba. 

  

 


